

Chemical Safety and Hazard Communication - Training Evaluation
化学品安全及危害通訊-訓練評估

姓名 (可不寫)Name (Optional): _____ 日期 Date: _____

請圈出適當的答案：5 為最高分，1 為不大理想

Please circle the best answer: a sliding scale, 5 is the highest, 1 is not good

	差 Poor				極好 Excellent
1. 整個培訓的質素 Overall quality of the training	1	2	3	4	5
2. 學員在學習上的參與及互動 Participants involvement and interaction	1	2	3	4	5
3. 資料的價值 Value of information	1	2	3	4	5
4. _____ 導師的訓練技巧 / 能力 Facilitator _____'s training skills/ability					
a. 她對課題內容準備的程度？ How prepared was she with the material?	1	2	3	4	5
b. 表達課題重點的能力 Ability to deliver the main points	1	2	3	4	5
c. 授課速度適中嗎？ Is the pace right?	1	2	3	4	5
d. 她能將課題問題與學員經驗聯繫起來？ Did she ask relevant questions related to the participant's experience?	1	2	3	4	5
_____ 導師的訓練技巧 / 能力 Facilitator _____'s training skills/ability					
a. 她對課題內容準備的程度？ How prepared was she with the material?	1	2	3	4	5
b. 表達課題重點的能力 Ability to deliver the main points	1	2	3	4	5

5. 培訓地點及時間 Training location & time	1	2	3	4	5
--	---	---	---	---	---

6. 培訓課中，妳最喜歡那樣呢？請簡述之

What did you most enjoy about the training? Please state briefly.

7. 培訓課中，妳最不喜歡那樣呢？請簡述之

What did you least like about the training? Please state briefly.

This material was produced by Asian Immigrant Women Advocates under grant number SH-05002-SH8 from the Occupational Safety and Health Administration, U.S. Department of Labor. It does not necessarily reflect the views or policies of the U.S. Department of Labor, nor does mention of trade names, commercial products, or organizations imply endorsement by the U.S. Government.

這份文檔是亞洲移民婦女倡導者根據美國勞工部職業安全與健康管理局授權號 SH-05002-SH8 生產的。它不一定反映美國勞工部門的觀點或政策，也未提到商品名稱，商業產品或組織有暗示美國政府的認可